
DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 1 JOHAN DE WITT 
 
1 Training commissievoorzitters 
 
2 Vragenhalfuur 
 
3 Raadsinformatiebrief over Jaarverslag Leerplicht en Voortijdig Schoolverlaten van 
schooljaar 2021-2022 - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Een viertal insprekers, mw. Franken, dhr. Van den Berg, mw. Rietstap en de heer De Bruin 
krijgen achtereenvolgens het woord. De leden van de commissie stellen aanvullende vragen. 
Wethouder Van Benschop licht toe dat er op korte termijn een startnotitie voortgezet 
onderwijs volgt die met deze RIB samenhangt. Ook staat de consultatie met de raad gepland 
over het Meerjarenbeleidsplan van Dienst Gezondheid & Jeugd over Leerplicht. 
 
De commissie heeft behoefte aan nadere informatie en gesprek over het onderwerp 
Thuiszitters. Besloten wordt hier dan ook een tweede beeldvormende sessie voor te 
organiseren waarbij onderwijs- en zorgprofessionals en ouders aan bod komen. Daarnaast 
wordt hierbij de vraag meegenomen 'waar kan de gemeente op sturen?' en zou een expert 
met succesverhalen welkom kunnen zijn.  
 
Commissie besluit de raadsinformatiebrief aan te houden. 
 
4 Vervolg Chemours-Dupont-DOW - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
De politieke vragen worden oordeelsvormend besproken en diverse commissieleden blikken 
positief terug op zes beeldvormende vergaderingen. De commissievergadering komt tot de 
volgende conclusies: 

•  De wethouder wordt opgeroepen tot lobby bij de EU en het zichtbaar maken (ook voor 
inwoners) van deze inspanningen. 

• De wethouder en Chemours worden opgeroepen tot schone productie nu en in de 
toekomst (de zg. 'nul uitstoot'). 

• De commissie geeft aan permanente meetapparatuur en/of intensivering van 
metingen van grond en water (toezicht) te wensen. De wethouder wenst dit ook en 
geeft aan actie te ondernemen richting het bevoegd gezag. 

• De commissieleden roepen hun collega-fracties op om dit onderwerp op de agenda 
van hun landelijke partijgenoten en/of de statenleden te zetten. 

• Enkele commissieleden benadrukken het belang van samenwerking met Chemours 
(bijvoorbeeld in innovatiesubsidies). De wethouder zegt toe het tijdelijk gestaakte 
bestuurlijke overleg weer te hervatten na de uitspraak in de juridische procedure in  
Q3 van 2023. 

• De commissieleden benadrukken het belang van communicatie met de stad, zoals 
bijvoorbeeld geschetst in het OVV-rapport van 2023. 

 
De commissie besluit om in oktober opnieuw te oordeelsvormen (1 uur) op basis van de 
actualiteit. Zij horen dan graag van de wethouder hoe de voortgang op eerdergenoemde 
punten is en de commissie toetst dan of deze conclusies nog kloppen 



De wethouder wordt bedankt voor de informatievoorziening en de RIB wordt doorgestuurd 
aan de raad (ter kennisgeving). 
 
5 Actuele informatie dossier Chemours t.b.v. oordeelsvormende raadsvergadering - 
Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Agendapunten 4 en 5 worden samen besproken.  
 
De raadsinformatiebrief wordt doorgestuurd aan de raad (ter kennisgeving). 
 
 

DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 3 HUGO MUYS VAN HOLY 
 
1 Agendacommissie 
 
2 Initiatiefvoorstel Partij voor de Dieren - Beklim de CO2-prestatieladder 
 
Besluit 
Agendapunten 2 en 3 worden samen besproken. 
 
De heer Sluys en mevrouw Peters schuiven aan bij de rondetafel over de CO2-prestatieladder 
en worden bevraagd op praktische zaken, kosten, nut en noodzaak en de relatie met andere 
certificeringen en manifesten. De commissie besluit het initiatiefvoorstel oordeelsvormend te 
bespreken met als politieke vraag: Vindt de certificering van meerwaarde, gezien de huidige 
ambities van de gemeente op het vlak van duurzaamheid en CO2- reductie in het bijzonder? 
 
3 Raadsinformatiebrief over Wensen en bedenkingen op initiatiefvoorstel 230411/Br1: 
Beklim de CO2-prestatieladder - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Agendapunten 2 en 3 worden samen besproken. 
 
4 Initiatiefvoorstel Carnivoor? Geef het door! Fractie Partij voor de Dieren 
 
Besluit 
Het initiatiefvoorstel wordt oordeelsvormend besproken en de commissie besluit het door te 
sturen naar de vergadering van de gemeenteraad van 20 juni. Partij voor de Dieren kondigt 
namelijk twee amendementen op het voorstel aan waarover gesproken wordt (bespreektijd: 2 
minuten). Afgesproken is alleen over de moties en amendementen te spreken. 
 
5 Raadsinformatiebrief over Advies initiatiefvoorstel 230314/Br1: Carnivoor? Geef het door! 
- Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Agendapunten 4 en 5 zijn samen besproken. 
 
 
 



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 5 ADRIAAN VAN BLIJENBURG 
 
1 Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht fractie CDA 
 
Besluit 
Het initiatiefvoorstel 'Fijn fietsen in Dordrecht' is op 14 maart door het CDA ingediend. De 
agendacommissie heeft besloten het voorstel direct oordeelsvormend te agenderen, waarbij 
de reactie van het college kon worden betrokken. Allereerst reflecteert het CDA kort op de 
reactie van het college, waarna alle andere aanwezige fracties in de eerste termijn reageren 
op het initiatiefvoorstel. Daarna volgen de reacties van CDA het en portefeuillehouders op de 
eerste termijnen van de fracties. In de tweede termijn neemt iedere fractie een standpunt in.  
 
Geconcludeerd wordt dat het initiatiefvoorstel wordt aangehouden en opnieuw op tafel komt 
als het fietsuitvoeringsplan, op korte termijn, wordt besproken. 
 
2 Raadsinformatiebrief over Wensen en bedenkingen op Initiatiefvoorstel 230314/Br2: 'Fijn 
fietsen in Dordrecht' - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
De RIB wordt samen met het Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht aangehouden. Zie voor 
meer info het Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht.  
 
3 Raadsinformatiebrief over Voortgang aanpak verkeersonveilige locaties - 
Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Na de opening van de vergadering komt allereerst inspreker de heer Loekemeijer aan het 
woord, die ingaat op de verkeerssituatie in de Prinsenstraat. Bij de entree van de binnenstad 
wordt volgens de inspreker structureel te hard gereden. Wethouder Van der Linden doet een 
toezegging dat de situatie in de Prinsenstraat wordt bekeken en dat met de vereniging in 
gesprek wordt gegaan over de situatie.  
 
De commissie spreekt vervolgens in twee termijnen oordeelsvormend over de RIB.  
 
Wethouder Van der Linden beantwoordt de vragen en doet een drietal toezeggingen: 

- de wethouder zegt toe te kijken naar de verkeerssituatie bij IKC De Regenboog De 
Staart; 

- de wethouder zegt toe dat aan de hand van beschikbare datasets verkeersonveilige 
situaties in beeld worden gebracht, mogelijk wordt herzien, en dat daar een 
beeldvormende sessie over wordt georganiseerd; 

- de wethouder zegt toe een agenderingsverzoek te zullen maken, om de motie 
201110/M3A: "30 in z'n drie" weer in gesprek te brengen. 

 
De commissie besluit de RIB ter kennisname door te sturen naar de gemeenteraad. 


